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Wat is er niet gebeurd

• Bestemmingswijziging is niet aangevraagd.

• Aanhaken bij Rozenhof/Careijn is niet door gegaan.



• Vooronderzoek

• Massastudie

• Concreet/Globaal programma

• Behandeling ITW (Initiatieven Tafel Westland)

• Wenselijkheid

• Haalbaarheid

• Projectbesluit (B&W)

• Voorovereenkomst – eerste substantiële kosten te 
maken

• Projectleider

• Definitiefase

• Anterieure overeenkomst – definitieve afspraak verhaal van 
kosten

• Onderzoeken – voor rekening initiatiefnemer

• Bestemmingsplanprocedure

Bestemmingswijziging



• De Oude Kerk heeft inmiddels ook een afvaardiging:

• Annemarie Voorberg, Joke van Weerdenburg, Joop 

van Rossem en Erik Knoppert.

• Vanuit onze kerk is de afvaardiging:

• Rianne de Zeeuw, Jan van Staalduinen en Koos 

Kuyvenhoven.

Gesprekken

Ontmoetingskerk – Oude Kerk



• Gisteren vond het eerste overleg met de Oude Kerk 

plaats.

• Uiteraard nog geen spectaculaire uitspraken.

• Gesprek was constructief en verliep in goede 

harmonie.

Eerste overleg

Ontmoetingskerk – Oude Kerk



• Overeenkomsten en verschillen in kaart brengen.

• Waarden van de Oude Kerk en Ontmoetingskerk naast 

elkaar leggen.

• Hoe kunnen we elkaar versterken.

• In de gemeente peilen hoe er over gedacht wordt.

Vervolg stappen

Ontmoetingskerk – Oude Kerk



Naamswijziging

Kerk in de Toekomst

Nieuwe naam

Kerkzijn in 2035



Leden in Kerkzijn in 2035
Jaap Joling voorzitter

Linda van Reeven

Marlies Lievaart

Willemien Luken

Pieter van Staalduinen

Pieter Dekker

Peter Moor

Thomas van Dalen



Besproken door Kerkzijn 

in 2035
• Ledenverloop de afgelopen 10 jaar.

• Toekomst verwachting in leden.

• Gebrainstormd over toekomstverwachtingen.

• Wordt ondersteund door Lydia Roosendaal.



Vervolg door Kerkzijn in 

2035

• We gaan een aantal thema’s behandelen.

• Dit wordt samengevat in een rapport.

• Het rapport wordt medio maart aangeboden aan 

de kerkenraad met een aantal aanbevelingen tot 

vervolg stappen.



Leden in Planologie
Karel Vromans              voorzitter

Annemiek Hogervorst    secretaris

Mirjam Poot

Arie de Bruijn

Cees van Dalen

Rene Hiemstra

Wilfred de Zeeuw

Jos Borgdorff adviseur   



Besproken in Planologie
• Planologie heeft vooral gebrainstormd om een gevoel van 

richting te krijgen.

• De route naar bestemmings wijziging is besproken.

• Er zijn een achttal opties aangedragen.

• Er is geïnventariseerd wat er allemaal speelt in onze 

kerkgebouwen.

• Met Jaap Joling de samenwerking met Kerkzijn in 2035 

doorgenomen. 



Vervolg  Planologie

• Er wordt nu gewerkt aan een programma van eisen/plan 

van aanpak. 

• Daarna worden acht opties besproken die uitgevoerd 

zouden kunnen worden, om dit te kunnen reduceren naar 2 

– 3 opties.

• Hierbij is input vanuit Kerkzijn in 2035 hard nodig.

• Of deze opties in het volgende gemeenteoverleg besproken 

kunnen worden is een streven, maar geen zekerheidje.



Graag tot een volgende 

keer.


